
 
Valtuustoaloite: Merenlahden kylätalon yhteyteen ulkoliikuntasali 
 
40/00.02.00/2021 
 
Kv 16.06.2021 § 35 
  
 Jarkko Husu jätti Husun, Kimmo Kylämiehen ja Harri Nenosen 

allekirjoittaman valtuustoaloitteen, missä esitetään "Merenlahden kylätalon 
yhteyteen ulkoliikuntasali". 

  
 

Liite  - Valtuustoaloite 16.6.2021: Merenlahden kylätalon yhteyteen  
  ulkoliikuntasali  
 
  
 
Kh 28.06.2021 § 130  

Valmistelija:  
Jarkko Koho, hallintojohtaja 
p. 044 767 1101 
jarkko.koho@taipalsaari.fi 
 
 
Teknisiin palveluihin ja ulkoalueisiin liittyvä valtuustoaloite.  
 

Oheismateriaali - Valtuustoaloite 16.6.2021: Merenlahden kylätalon yhteyteen  
  ulkoliikuntasali  
 
 
Kj        Kunnanhallitus päättää siirtää aloitteen valmistelun tekniselle toimelle.  
 
Kh Hyväksyttiin. 
 
 
 
Tekla 20.01.2022 § 8  
258/00.02.00/2021  
 
 
Valmistelija Samuli Kakko, tekninen johtaja 

p. 040 774 9252 
 samuli.kakko@taipalsaari.fi 

 
  
 Taipalsaaren kunnan kunnanvaltuusto on hyväksynyt investointiohjelmaan 

vuodelle 2022 30.000 € määrärahan Merenlahden urheilukentän 
ympäristön kehittämiseen. Suunnittelutyö alueen kehittämiseksi 
käynnistetään talvella 2022. 

 
 

Esittelijä Tekninen johtaja Samuli Kakko  
 

Päätösehdotus Tekninen lautakunta esittää kunnanhallitukselle vastineen 
valtuustoaloitteeseen yllämainituin kommentein. 
 

Päätös Hyväksyttiin päätösehdotus seuraavalla lisäyksellä: Hanke toteutetaan 
yhteistyössä kunnan ja alueen käyttäjien ja maanomistajien kanssa. 

 



 
 
Kh 07.02.2022 § 28    
258/00.02.00/2021    
 
 
Valmistelija Jarkko Koho, hallintojohtaja 
 p. 044 767 1101 
 jarkko.koho@taipalsaari.fi 
 
 
 Tekninen lautakunta käsitteli 20.1.2022 kokoukseen Jarkko Husun 

16.6.2021 jättämän ja Husun, Kimmo Kylämiehen ja Harri Nenosen 
allekirjoittaman valtuustoaloitteen, missä esitetään "Merenlahden kylätalon 
yhteyteen ulkoliikuntasali". 

 
 Taipalsaaren kunnan kunnanvaltuusto on hyväksynyt investointiohjelmaan 

vuodelle 2022 30.000 € määrärahan Merenlahden urheilukentän 
ympäristön kehittämiseen. Suunnittelutyö alueen kehittämiseksi 
käynnistetään talvella 2022. 

 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Kari Kuuramaa  
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus toteaa, että valtuustoaloite etenee talousarvion 2022 
investointiohjelman mukaisesti toteutukseen. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 
 
 


